
Geacht college,  
 
Op 29 juni 2021 heeft het college besloten Mikado terug te laten keren naar het schoolgebouw aan de 
Stiemensweg. In het achterliggende jaar is er op meerdere momenten aandacht gevraagd voor de 
huisvesting van de Mikado en op 14 maart is de motie van D66 rondom de huisvesting van Mikado unaniem 
overgenomen door de raad. Met deze motie heeft de raad het college verzocht om ervoor zorg te dragen 
dat SO Mikado met ingang van schooljaar 2022-2023 zou kunnen starten in een gebruiksklaar pand aan de 
Stiemensweg 175 te Gennep. Het college heeft hierop gemeld de motie volledig te ondersteunen en 
omarmen. 
 
Op 15 maart 2022 heeft het college besloten om samen met het schoolbestuur van Stichting Punt Speciaal te 
verkennen welke financiële bijdrage er nodig is om de ventilatie van Mikado aan de Stiemensweg op het 
niveau van Frisse scholen te krijgen. Op 19 april heeft D66 hier vragen over gesteld en naar aanleiding van 
deze antwoorden zijn op 16 mei schriftelijke vragen involge artikel 46 ingediend.  
 
Aangegeven is dat, uit het oogpunt van zorgvuldigheid, deze vragen pas beantwoord kunnen worden als de 
gesprekken met het bestuur van stichting Punt Speciaal zijn afgerond. Tot op heden zijn deze vragen nog niet 
beantwoord.  
 
Op vrijdag 15 juli starten de schoolvakanties en over zeven weken begint het nieuwe schooljaar. Wij hebben 
geconstateerd dat er geen verbouwingsactiviteit is aan het pand aan de Stiemensweg en navraag leert dat er 
ook geen communicatie met ouders heeft plaatsgevonden. Er wordt niet ingepakt in het ‘oude’ gebouw van 
Stella Nova en er komt geen antwoord op vragen. Wij constateren dat het niet haalbaar lijkt om de Mikado 
in het nieuwe schooljaar in een gebruiksklaar pand aan de Stiemensweg te laten starten. 
 
We zijn nu een jaar verder en in de ogen van ouders, kinderen en betrokkenen is er niets gebeurd ondanks 
veel toezeggingen en beloftes. Naast dat wij in afwachting zijn van het antwoord op de vragen die op 16 mei 
gesteld zijn, zijn wij benieuwd naar de stand van zaken en hebben een aantal concrete vragen voor het 
college. 
 
• Is onze constatering juist dat de Mikado niet aan het begin van het nieuwe schooljaar terugkeert naar de 

Stiemensweg 175? 
• Indien deze constatering juist is wat zijn hiervan dan de gevolgen voor de leerlingen, hun ouders en 

leerkrachten van Mikado? 
• Sinds wanneer weet het college dit en waarom heeft het college toen ze in kon schatten dat september 

niet haalbaar was niet gecommuniceerd met de raad over de uitvoerbaarheid van de motie?  
• Is het college en Punt Speciaal inmiddels tot overeenstemming gekomen? Zo ja, wanneer kunnen wij als 

raad hierover geïnformeerd en zo nee, wanneer verwacht het college hier meer zicht op te hebben?  
 

Zorgvuldigheid, transparantie en communicatie hoeven elkaar niet in de weg te zitten. Voor veel 
argumenten kan en zal begrip kunnen zijn, voor niet communiceren en geen openheid geven rondom de 
stand van zaken nooit. Wij zijn dan ook benieuwd door wie en wanneer er met betrokken leerlingen en 
ouders gecommuniceerd zal worden. 
 
  
Met vriendelijke groet, 
 
Mariska van den Hoogen 
D66 Gennep 


